



صندوق ووقفية القدس يستقبل وفداً من للاتحاد الأوروبي



March Headlines

آذار في عناوين

- اختتام مشروع عنان الإبداع: اطلاق القدرات الكامنة الإبداعية للشباب/ات المقدسيين/ات المنفذ من المركز الفلسطيني للإرشاد والممول من قبل مؤسسة منيب رشيد المصري ضمن مشروع التمكين الاقتصادي والاجتماعي والثقافي للمقدسيين الممول من قبل صندوق ووقفية القدس.
 - اختتام مشروع التدخل الطارئ الاجتماعي للدفاع عن المواطن المقدسي المنفذ من قبل مركز العمل المجتمعي والممول من قبل صندوق ووقفية القدس.
 - اختتام مشروع دعم الأطفال ذوي الاحتياجات التطويرية المنفذ من قبل معهد الطفل التابع لجامعة القدس وذلك ضمن برنامج التمكين الاقتصادي والاجتماعي والثقافي للمقدسيين الممول من صندوق ووقفية القدس والبنك الاسلامي للتنمية .
- Completion of the project "Anan Al Ibda" which gave Jerusalemite youth the opportunity to unleash their potential creativity. "Anan Al Ibda" has been implemented by the Palestinian Counseling Center as part of Munib R. Masri Development Foundation's project (Economic, social and cultural empowerment for Jerusalemites) funded by Alquds Fund and Endowment.
 - Completion of the project "Urgent Intervention to protect Jerusalemites", which has been implemented by the Community Action Center and funded by Alquds Fund and Endowment.
 - Completion of the project "Supporting Children with Developmental Needs", which has been implemented by the Child Institute at Al-Quds University as part of the Economic, social and cultural empowerment for Jerusalemites Project funded by Alquds Fund and Endowment and the Islamic Development Bank.

- Launching the singing competition "Sing for Jerusalem 9" by Al-Quds Academy for Youth Creativity in partnership with College Des Freres as part of the Economic, social and cultural empowerment for Jerusalemites Project funded by Alquds Fund and Endowment and The National Bank.
- Completion of the Project "Protecting Palestinian Children in Silwan from Israeli Violations", which has been implemented by Al Bustan Silwan Association as part of the Economic, social and cultural empowerment for Jerusalemites Project funded by Alquds Fund and Endowment.
- Visit to Mousa Afandi Interpretation Center by Alquds Fund and Endowment's Chairman and Executive team.
- Alquds Fund and Endowment's Chairman visits the YMCA in East Jerusalem and meets its General Secretary.

- إطلاق مسابقة الأغنية التاسعة "غنا للقدس 9" من قبل أكاديمية القدس للإبداع الشبابي بالشراكة مع مدرسة الفرير الثانوية ضمن مشروع التمكين الاقتصادي والاجتماعي والثقافي الممول من قبل صندوق ووقفية القدس وبدعم من البنك الوطني.
- اختتام مشروع حماية الأطفال الفلسطينيين في بلدة سلوان من الانتهاكات الاسرائيلية المنفذ من قبل جمعية البستان سلوان ضمن مشروع التمكين الاقتصادي والاجتماعي والثقافي الممول من قبل صندوق ووقفية القدس.
- زيارة مركز موسى أفندي للتفسير السياحي من قبل رئيس مجلس إدارة صندوق ووقفية القدس والطاقم التنفيذي.
- رئيس مجلس إدارة صندوق ووقفية القدس يزور جمعية الشبان المسيحية بمدينة القدس.



Alquds Fund and Enwodment welcomed an EU delegation on its premises in King Faisal's Road during a tour which the delegation took in Jerusalem. Mr. Munib R. Masri, Chairman of Alquds Fund and Endowment, and other members from the board welcomed the Head of Cooperation Ms. Alessandra Viezzer and the rest of delegation members.

زار وفد من الاتحاد الأوروبي صندوق ووقفية القدس خلال جولة لهم في مدينة القدس وكان على رأس الوفد السيدة أليسنديرا فيريز إلى جانب ممثلي وكالات التنمية من المملكة المتحدة وبلجيكا وفنلندا والسويد والنرويج وايرلندا والدنمارك. حيث كان في استقبالهم رئيس مجلس إدارة الصندوق السيد منيب رشيد المصري وأعضاء مجلس الإدارة رائد سعادة وفؤاد الدقاق وعضو الهيئة العامة أحمد الفرا والطاقم التنفيذي لصندوق ووقفية القدس .

وخلال الزيارة عرض صندوق ووقفية القدس أهم مشاريعه في مدينة القدس إضافة لخطط العمل المستقبلية التي يطمح الصندوق لتنفيذها في مختلف القطاعات كما وتم تقديم عرض حول مركز تطوير الأعمال ودعم الرياديين. من جهتها أعربت السيدة أليسنديرا أيضاً عن الحاجة للتواصل مع الداعمين والممولين العرب والمسلمين وهو الأمر الذي سيحققه الصندوق ليكون حلقة وصل ما بين المؤسسات المانحة العربية والاتحاد الأوروبي ليتم توحيد الجهود والتواصل على أكمل وجه.

The visit mainly included a detailed presentation by Alquds Fund and Endowment which reflected the vision and mission of the organisation as well as its future plans in relation to development in Jerusalem. A discussion session opened after the presentation and it was agreed to create a mutual technical team consisting of EU members and members from Alquds fund and Endowment to meet regularly and identify the needs of the city.



زيارة مؤسسة النيزك للإبداع العلمي



زيارة مركز موسى أفندي للتفسير السياحي.



الندوة الختامية لمشروع التدخل الطارئ الاجتماعي للدفاع عن المواطن المقدسي المنفذ من قبل مركز العمل المجتمعي والممول من قبل صندوق وقفية القدس

تابعنا على وسائل التواصل الاجتماعي

Follow us on social media

 alqudsfund

 alqudsfund

